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 : היום על סדר  

 . 2021של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח המבקר לשנת  אישור מועצת העיר לסיכומיה והמלצותיה  .  1
 

 פרוטוקול 
 

של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח המבקר  אישור מועצת העיר לסיכומיה והמלצותיה    -   1סעיף מס'  
 . 2021לשנת  

.  2021אישור מועצת העיר לסיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח המבקר לשנת    גיל סימנהויז:
,  2021צירפנו לכם את פרוטוקול סיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר העירייה לשנת  

תיה של הוועדה לענייני  וכמובן קישור לדו"ח הדיגיטלי. הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת את סיכומיה והמלצו 
 . חבר המועצה חיים מימון, יו"ר ועדת הביקורת, בבקשה. חיים.2021ביקורת לדו"ח מבקר העירייה לשנת 

נבדקו מספר נושאים.    2021. בשנת  2021טוב, אנחנו סיימנו לסכם את דו"חות הביקורת של שנת    חיים מימון:
חינוך,   מוסדות  אחזקת  של  נושא  וגהות,  בטיחות  דו"חות נושא  של  המנהלית  והאכיפה  הגבייה  מערך  הפעלת 

וגם דו"ח בדיקה של התנהלות השיטור העירוני וסקר סיכונים. אני    ,החנייה, היה לנו גם קצת סיפור עם זה ברקע
ישיבות עם המבוקרים. מענו    10קיימנו כמעט    2022מו את הטבלאות, שנוכל לדבר. במהלך שנת  שרוצה לציין, שי

ו לליקויים, והשנה, בשונה משנים קודמות, מנכ"ל העירייה קיים פורום של תיקון הליקויים הם התייחס,  אותם
שלפחות על עיקרי הממצאים שהיו, הדברים טופלו    ,אונליין, תוך כדי, ואפשר לראות בטבלאות שמוצגות כאן

 אונליין ונסגרו. אם יש שאלות לגבי הממצאים והדו"חות, בבקשה.

 אלות.כן, לי יש ש הדר מימון:

 באיזה נושא רק, תגיד. חיים מימון:

אני אגיד לך. אני, בכל הנושא של אכיפת דו"חות חנייה, בזמנו הייתה פה פרשייה של מנהל השיטור.    הדר מימון:
קודם כל, קראתי גם את הדו"ח של מנהל השיטור, נגיע אליו, אבל בעניין של אכיפת דו"חות חנייה, אני לא ראיתי,  

זו -י שיבדקו בדיקה מאודאני בזמנו ביקשת נאכף.  ומתי הוא  מאוד פשוטה איזה תימרורים, מתי בוצע תימרור 
וחלק מהבדיקה    ,מאוד פשוטה, שהייתה צריכה לעבור, אני חושב, כבסיס לאכיפה חוקית בכל עיר-בדיקה מאוד

לבן  -באדוםשל מנהל השיטור העירוני הייתה כתוצאה מרכילות שהייתה, שבמקומות מסוימים מדרכות נצבעו  
של יהוד, וניתנו דו"חות עוד בטרם הדבר הזה אושר בוועדת תימרור. ועל זה ביקשנו לקבל חומר השיפוט בשטח 

מהעירייה. כמובן שקיבלנו חומר, אבל החומר שקיבלנו לא רלוונטי לבדיקה שביקשנו לבצע, כי לא ניתן לדעת  
תימרורים השונים. אבל זה כבר מאחורינו. מנהל  מתי בוצע התימרור ולא רצו לחשוף ואין את הגרמושקות של ה

השיטור הלך, ואנחנו מקווים שמדיניות החנייה החדשה, ואת זה אני שואל את המבקר, כשאתם כותבים שניסחתם  
ם הדבר הזה זה חלק ממסמך המדיניות שבדקת? האם היום יש מצב שניתנים  אמסמך מדיניות ועודכנו נהלים, ה

 אושרו בוועדת תימרור? האם יש מצב כזה?הם מונוסון בטרם  דו"חות לתושבי העיר יהוד

ל  הבדיקה שנערכה בקשר להתנהלות מנה.  2018שנת  בדוח המבקר ל נושא התמרור נבדק לעומק      ישורון פרסיק:
השיטור העירוני, עסקה בבדיקת טענות ספציפיות ואני לא מכיר תלונה בגין דוחות שניתנו לתושבי העיר שלא  

 תמרור בהקשר לבדיקה ספציפית זו.  תאושרו בוועד

 מה אתה לא מכיר, סליחה? הדר מימון:

 .או בקשה כזאת תלונה ישורון פרסיק:

 ?-דיברנו בטלפון, מה אתה הדר מימון:

 . 2021דו"חות של  ממצאי על הדיון כעת הוא  כזה דבר,  זכורלא  ישורון פרסיק:

  . 2021 חיים מימון:

 זה היה לפני שהוא הלך. מתי מנהל השיטור הלך? הדר מימון:
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, והבקשה הזאת של לבדוק  2021-. וזו בדיקה שנערכה ב2022הסיפור עם השיטור העירוני היה בשנת    חיים מימון:
חוקיות של דו"ח מול התמרור או הסימון על הכביש, לא עלתה בכלל. לא בטוח שצריך לעשות את זה. עכשיו, 

ר או שהסימון נעשה נקודתית, אם יש, אם מישהו בא וטוען שהוא קיבל דו"ח שלא בצדק כי התמרור לא מאוש
בדיעבד, אפשר לבדוק את זה, אבל על מאות דו"חות שמופקים פה, אתה לא תלך לבדוק כל דו"ח מול התמרור  

 לבן, שהוא עמד או לא עמד. -ומול הכחול

אבל אני רוצה, הרי זה חלק מהדבר שהביא לבדיקה של כל הסיפור שהיה פה, הברוך עם השיטור    הדר מימון:
 -יהודהעירוני. אנשים ב

 -אני לא מבינה יעלה מקליס:

סליחה. אנשים ביהוד קיבלו דו"חות חניה על תימרור שלא היה חוקי, נקודה. זה לא משהו חדש, את   הדר מימון:
 מכירה את זה.

 אני לא מכירה, אנחנו לא מכירים את זה.  יעלה מקליס:

 את מכירה את זה גם מרחוב מקלב. זה היה. אל תגידי לי לא.  הדר מימון:

 לא מכירה את זה. יעלה מקליס:

 למה את לא מכירה את זה?  הדר מימון:

כי אני לא מכירה את זה. אני לא יודעת למה אתה מייחס לי דברים כאלו, אני לא יודעת מאיפה אתה    יעלה מקליס:
 קובע את הדברים האלה. 

 -את לא מכירה כלום, רק לתת את מועדי התימרור הדר מימון:

 -אם יש משהו יעלה מקליס:

 לא רצית לתת. הדר מימון:

דתית. אם מישהו מתלונן נקודתית, אנחנו בודקים את זה. אנחנו  אם יש משהו נקודתי, תגיד אותו נקו  יעלה מקליס:
לא יודעים שיש כזאת מדיניות, אנחנו לא מכירים את זה. יש ועדת תימרור. שמוליק לא נמצא פה, אבל רוב השנים  

 -הוא ישב בראש ועדת תימרור. מעולם לא נעשתה עבודה בלי אישור של ועדת תימרור. אם יש חריגות

 מזלך הוא לא פה, כי הוא גם עזר לי לבדוק את הדבר הזה.ל הדר מימון:

 - למזלי, הוא יגיד לך שלא יעלה מקליס:

 הוא אמר לי. הדר מימון:

 מה הוא אמר לך? יעלה מקליס:

הוא אמר לי שיש דברים שצריך באמת לבדוק אותם יותר לעומק, ובמיוחד גם במונוסון עם כל הנושא   הדר מימון:
 . "רשל התימרור ברחוב התמ

 טוב.  יעלה מקליס:

 ומפרצי החנייה הבלתי חוקיים שאת אישרת.  הדר מימון:

 מפרצי החנייה מאוד חוקיים ומאוד אושרו.  יעלה מקליס:

 שנים כנגדך. אולי את לא מכירה. 3זה מה שהוא טוען כבר  הדר מימון:

 ובוא נשמע מפי הגבורה ואז נחליט. בסדר?   ,הדר, מספיק, אל תדבר בשמו. זה לא נכון, זה לא מדויק  יעלה מקליס:

 מכתבים בעניין הזה.  10הוא כתב איזה  הדר מימון:

 הוא לא צריך דובר. הוא יודע לדבר בעצמו.  יעלה מקליס:

 אני יודע. הוא כותב את זה, הוא כתב לך את זה.  הדר מימון:

 . כן יעלה מקליס:

 -כן. עכשיו, לגבי הנושא של הדר מימון:

 חיים, סיימת?  יעלה מקליס:

 - יש טבלאות. אם מישהו רוצה להתייחס הוא יתייחס, ואם לא, אז חיים מימון:
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 - זו הבדיקה של אי ההתאמות במתן דו"חות 2018? 2018-אז מה בדקתם ב הדר מימון:

 .  ביקורת על מערך התמרור והתנועה בעיר ישורון פרסיק:

 הצעת החלטה?  יעלה מקליס:

 רק שנייה, אני שואל אותו שאלות. מה זה, תגידי. הדר מימון:

 שאל, שאל.  חיים מימון:

 - אני לא מבין. הבן אדם לוקח לך תקציב של הדר מימון:

 הוא ענה לך. יעלה מקליס:

 קצת.  ימיליון שקל בשנה, עושה דוחות ביקורת, תכבד הדר מימון:

 ענה לך. ענה לך, מה אתה רוצה?  יעלה מקליס:

 אז עוד לא סיימתי לשאול. הדר מימון:

 אז תשאל. לגופו של עניין.  יעלה מקליס:

 אבל את מפריעה לו. אמנון סעד:

 באמת. מה זה הדבר הזה? הדר מימון:

 שאל. ,שאל, בני חיים מימון:

 אתה מדבר על הפרעה. יש לנו הרבה מה ללמוד ממך על הפרעות.  קליס:יעלה מ 

 הרבה, יש לך הרבה מה ללמוד ממני, תאמיני לי. תאמיני לי שיש לך.  אמנון סעד:

 אמנון, אתה, גם לך יש הרבה מה ללמוד. לכולנו יש מה ללמוד.  יעלה מקליס:

 מכל מלמדיי השכלתי. אבל לא ממך. רק לא ממך. יש לי, אני לומד כל יום ואת יודעת,  אמנון סעד:

 טוב, הדר, אתה רוצה לשאול שאלות? יעלה מקליס:

 האחרונה שיכולה להטיף. אמנון סעד:

 -שאלה. מה נגמר עם הדר מימון:

 דרך אגב, אתה יודע מי ועדת הביקורת.  חיים מימון:

 סליחה? אתה. סתם, סתם. הדר מימון:

 משמאל. שניים לך גם  אני היו"ר. יש חיים מימון:

 תסתכל בצד שמאל שלך. חיים, שלא נגלה מה קורה. עזוב. תשאיר את זה ככה. אמנון סעד:

כן, אז השאלה שלי לגבי מנהל השיטור. אני קראתי את הדו"ח, באמת, הדו"ח שכתבת. ראיתי שם    הדר מימון:
אים, ושהבן אדם  אבל שנינו יודעים שכן נמצאו ממצ,  הרבה מקומות שלא נמצאו ממצאים, לא נמצאו ממצאים

 הלך הביתה. מה נגמר עם הסיפור הזה?

מאיפה, כשאתה אומר שאתה יודע שנמצאו ממצאים בניגוד למה שנכתב בדו"ח המבקר, אתה רומז    גיל סימנהויז:
 -למה? שהמבקר

 לא יודע, זה מה שהוא כתב. הדר מימון:

 הוא כתב בטבלאות "אין ממצאים", אבל בסיפור העלילה הוא דווקא כן מצא ממצאים. הדר מימון:

 מספקות בחלק מהבדיקות כנדרש להסקת מסקנות. כתבתי שלא היו ראיות  ישורון פרסיק:

 סליחה, שלא היו ראיות אבל הממצאים היו כתובים. הדר מימון:

פרסיק: מבוססים  נכון.    ישורון  חלקם  שהגיעו  מידעים  יתרה.  היו  זהירות  נדרשת  פחות.  וחלקם  למרות יותר 
 ולכן הוצגו ממצאים בחלק מהם ללא הסקת מסקנות.שהמבקר לא עובד על פי דיני הראיות, 

והוחלט לסיים את העסקתו בעירייה. זה שלא נמצאו ראיות ועבירות פליליות לכאורה, זה עדיין לא    גיל סימנהויז:
 אומר שהוא כשיר.
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מאוד. כל מה שקרה בשיטור    ראיך אנחנו אחרי הסיפור הזה, ולפי דעתי זה סיפור חמור מאוד, חמו  הדר מימון:
וה מאוד  רצינית  טלטלה  שעברתם  יודע  ואני  ביהוד,  פה  פוטרהעירוני  בעלי,  כל  מהפקחים   ווחלפו  ניכר  חלק 

ושעשיתם עבודה וכתבתם מדיניות. איך אנחנו היום מוודאים שמצב כזה לא ישנה, ושאנשים כאלה בעלי עמדות 
של, עמדה של לבוא ולעמוד בחזית מול התושב שלנו, שאנשים כאלה לא ימעדו וידרשו את מה שהוא דרש או  

 עומדים בעניין הזה מבחינת תושבי יהוד? יעשו את מה שהוא עשה. איפה אנחנו

אין, לדעתי אין דרך לעשות את זה, כי אתה לא יכול להיכנס לנבכי נפשו של כל פקח וכל שוטר. זה    חיים מימון:
דבר אחד. מצד שני, יש היום מנהל אגף ביטחון, לטעמי, ממש התרשמתי. בחור מאוד רציני ומקצוען. הכניסו  

ים חדשים שעברו הדרכה. להגיד לך שלכל אחד יש על המצח תעודת יושר? אני לא  מפקח 6בחודשים האחרונים 
 ערב לאף אחד. יכול להיות שמישהו באיזשהו מקום בצד עושה דברים כאלה.

אני אשאל את השאלה יותר בפשטות. יש מצב שקרה לאורך השנים שמנהל השיטור, שהיה גם בין    הדר מימון:
ף הממליץ לתובעת העירונית האם לבטל דו"ח או לא לבטל דו"ח. אני שואל אם  נותני הדוחות, הוא זה שהיה הגו

היום הדבר הזה הוא דבר שקיים במערכת. האם האדם שנותן את הדו"ח עדיין יושב וכותב את ההמלצות לתובעת 
יש הוא ממליץ עליהם בצורה שלילית. האם  -העירונית, דו"חות שהוא רוצה הוא מבטל ודו"חות שהוא לא רוצה 

 דבר כזה היום במערכת? 

 התשובה היא לא.  ישורון פרסיק:

 התשובה היא לא. הסמכות לבטל דו"חות מסורה לתובעת העירונית בלבד.  גיל סימנהויז:

 תמיד היה, לא שאלה. הדר מימון:

 וזה בהתאם לשיקול דעתה. גיל סימנהויז:

 אבל אנחנו יודעים שהיא קיבלה ממנו את ההמלצות. הדר מימון:

 שאלת שאלה, תן תשובה. תן לענות.  ה מקליס:יעל 

אמרתי שהתשובה היא לא. הסמכות מסורה לתובעת העירונית ובהתאם לשיקול דעתה בלבד, והיא    גיל סימנהויז:
 לא יושבת עם מנהל הפיקוח או עם גורם כזה או אחר באופן גורף לגבי הדו"חות.

 - אבל מהדו"ח עולה שהוא כן ישב והמליץ הדר מימון:

 שאלת אותי על עכשיו. סימנהויז:  גיל

 לא, אז אני שואל אם הדבר הזה זה דבר שמתוקן. הדר מימון:

 כן. אמרתי.  גיל סימנהויז:

זה אומר שהיום, אני שואל היום שאלה את היועץ המשפטי שעומד בראש המערכת הזאת. האם היום    הדר מימון:
 דו"חות או שהיא אינסטנציה בפני עצמה. להתובעת העירונית מקבלת המלצות ממפקחים לגבי ביטו

 נערכה בדיקה עצמאית.לא התייחסה להמלצות  ישורון פרסיק:

 היא קיבלה אותן בכתב? היא לא התייחסה? בשביל זה הדר מימון:

 כדי לבטל צריך להגיש ערעור.לא התייחסה להמלצות,  ישורון פרסיק:

 אז לחלקן היא פעלה וחלקן לא.  הדר מימון:

 בין הפיקוח העירוני לבין התובעת העירונית.  יש הפרדת רשויות מלאה ישורון פרסיק:

 זה חד משמעית עובד היום? הדר מימון:

 . חד משמעית ישורון פרסיק:

 עשו רפורמה.  חיים מימון:

 אבל זה קרה. אתה יודע שזה קרה בעבר.  הדר מימון:

 .היו פגישות של מנהל השיטור עם תושבים שקיבלו דוחות ישורון פרסיק:

 אז למה שלא תבדוק את זה?  הדר מימון:

 . בדקתי ישורון פרסיק:

 -עשית בדיקה כזאת הדר מימון:
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 .מופיע במצאי הביקורתבדקתי את זה,  ישורון פרסיק:

 אני, כשאני דיברתי איתו, הוא אישר לי את זה ויש לי את זה בכתובים.  הדר מימון:

 הוא גם אמר דברים אחרים, אבל בסדר.  ישורון פרסיק:

לא, לא, הוא אישר שהוא נותן המלצה לגבי כל ביטול של דו"ח. הוא רוצה, הוא מבטל לך דו"ח. הוא    הדר מימון:
הוא לא מבטל לך דו"ח. לפחות ממליץ לתובעת, והיא מבטלת או לא מבטלת. אז אם הדבר הזה יכול   ,לא רוצה
 -להישנות

עצת המשפטית מזמינה את זה שנתן  לא, אבל יש כאן שאלה באמת. כשמישהו מגיש דו"ח, האם היו חיים מימון:
 -את הדו"ח, לתחקר אותו, לשאול

 מזמינה, מבררת איתו פרטים. שואלת אותו שאלות. רוני חלמיש:

 כי זה דבר שיכול לקרות, אני חושב שזה גם צריך להיות ככה. חיים מימון:

ב. דו"ח זה כמו כתב אישום.  חבר'ה, בואו נעשה רגע, גם כדי שזה לא יישנה. אני אומר לך את זה שו  הדר מימון:
מה שכתוב שם זה מה שיש. ואם אתה חושב שאתה מזמין את המפקח, שעובד עם התובעת חדר ליד חדר, והוא 

 אומר לה, "גברת, לא, לא, אז פה טעיתי, לא התכוונתי לזה, התכוונתי לזה", ואז הדו"ח מבוטל.

 -לא, זה לא מתקיים רוני חלמיש:

 ל דו"ח.אסור להתחרט ע יוסי חזן:

 אז את זה עשו בעבר כאן. הדר מימון:

 לא יודע אם עשו, אני לא מכיר שעשו.  רוני חלמיש:

 הדר.  יעלה מקליס:

 כי אני לא מכיר. אומרת שרית גם שהיא לא עשתה את זה.  רוני חלמיש:

 אבל הוא אומר שהוא נתן לה המלצות.  הדר מימון:

 אז הוא אומר.אז הוא אומר, אז הוא אומר. אז מה?  רוני חלמיש:

 -שרית אומרת שלא גיל סימנהויז:

 -אז זרקתם אותו למים הדר מימון:

 - נראה לך באמת שהוא היה אומר, "תבטלי" רוני חלמיש:

 ומאותו יום, כבר זרקתם אותו, אז זהו. אז הוא אומר. הדר מימון:

 -הדר, תחליט, אתה אומר דבר והיפוכו. אתה לא יעלה מקליס:

 י מכיר את שרית, אין סיכוי. כמה שאנ חיים מימון:

לא, אני אומר שאם את באה לתקן, אם אתה עשית דו"ח ואם אתה ביקרת את הדו"ח שלו, אז את    הדר מימון:
 - הדברים האלה, שלא יישנו. כי הדבר הזה הוא נורא. ואם היועץ המשפטי אומר לי ש

פעמים, ואתה מעיד, אתה אומר שדיברת עם ההוא. לא יודע, תן תצהיר.   3אבל גם המבקר אומר לך  רוני חלמיש:
 נבדוק. מה זאת אומרת, הדר? 

 טוב, די. סליחה. חיים, סיימת?  יעלה מקליס:

 לא, עוד לא, עוד לא. חיים מימון:

 יש עוד שאלות? יעלה מקליס:

 אתה אומר שיש. אין.  אומר ישורון, בדקתי ואין ממצא כזה. רוני חלמיש:

 בסדר, קיבלת תשובה. יעלה מקליס:

 - אני ברשותכם חיים מימון:
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 אל תרתח, אדון חלמיש. אמנון סעד:

 חלמיש, אתה שומר סף. בחייך, אנחנו מתפלאים עליך. שלא צריך לכסות על זה. הדר מימון:

א בקנה לקראת ביקורות. אני מקווה  כבר נמצ  2022.  2021אנחנו סוגרים עכשיו את הדו"ח של שנת    חיים מימון:
 , ואני אשאיר אחריי שולחן נקי ליו"ר הבא אחריי.2022עוד לקראת בחירות שנגיש גם את דו"ח 

מימון: דו"ח    הדר  את  מגיש  לא  אתה  אם  הקדנציה  2022תקשיב,  סיום  אחרי   ,לפני  אותך  ונזמין  נבוא  אנחנו 
 הקדנציה.

 רוצה, לפני שאנחנו מצביעים, להגיד תודה ענקית לחיים מימון.חברים. חיים. קודם כל, אני  יעלה מקליס:

 למה את צריכה להצביע? הדר מימון:

 חיים, תודה רבה. אמנון סעד:

סליחה. אתה עושה עבודת קודש, ואנחנו שמחים על כל ביקורת שמאפשרת לנו להשתכלל ולשפר    יעלה מקליס:
ת סיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת  את ההתנהלות שלנו. הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת א

 . מי בעד? 2021לדו"ח מבקר העירייה לשנת 

 אתי, איציק, אמנון, בני, דקלה, ליאור, שימי, יוסי, ראש העיר, הדר?  גיל סימנהויז:

 אני נמנע לאור דבריי. אני נמנע.  הדר מימון:

 : הצבעה 
 

 , טל, שימי בונפיל, יוסי חזן - , אתי פרץ, בני רזניק, יצחק לנדר, חיים מימון, דקלה שן יעלה מקליס       10  - בעד  

 אמנון סעד, ליאור גלבוע                    
    

 הדר מימון       1  - נמנע  

 

 -אז אני שוב חוזרת יעלה מקליס:

 לאחר שהצבעתם, אני מבקש לא לשכוח להגיד תודה רבה גם לאיש שעושה את העבודה. חיים מימון:

מבקר   ,רגע, רגע. אני רוצה להגיד שוב. תודה לחיים מימון שעושה עבודת קודש, ותודה לישורון  יעלה מקליס:
 העירייה, ולכל הצוות שעושה עבודת קודש מסורה לטובת התושבים. יישר כוח, תודה רבה.

 

 

 

 ה ננעלה. הישיב 

 

 

 

את סיכומיה והמלצותיה של הועדה לענייני ביקורת לדו"ח ברוב קולות מועצת העיר מאשרת  :החלטה
 .2021העירייה לשנת מבקר 


